
جمعه 25 فروردین 1391 - 02:19

دنیزلی: باید نشان میدادیم جزء بزرگان هستیم

سرمربی پرسپولیس گفت: کاری به استقلال نداریم و برای موفقیت تیم خودمان تلاش میکنیم.

دنیزلی: باید نشان میدادیم جزء بزرگان هستیم/برای استقلال بازی نمیکنیم
سرمربی پرسپولیس گفت: کاری به استقلال نداریم و برای موفقیت تیم خودمان تلاش میکنیم.

به گزارش خبرگزاری فارس، مصطفی دنیزلی پس از تساوی یک بر یک سپاهان و پرسپولیس گفت: سپاهان از نظر روند تیمی بهترین
روند را دارد و جایگاهش در جدول نشان دهنده این موضوع است.

وی ادامه داد: مجبور بودیم نشان دهیم که یکی از بزرگترین تیمهای ایران هستیم. از اینکه فوتبالدوستان اصفهانی و طرفداران
پرسپولیس از این دیدار لذت بردند خوشحالیم.

دنیزلی تصریح کرد: نتیجه خوبی به دست آوردیم اما منظور از نتیجه خوب پیروزی است و این یعنی ما به اندازه پیروز شدن در این
دیدار فرصت ایجاد کردیم. اگر میباختیم واقعا حیف میشد. امیدوارم لذت دیدن یک بازی خوب را برده باشیم.

وی در خصوص ائتلاف استقلال و پرسپولیس برای قهرمانی آبی پوشان گفت: این طور نیست و ما فقط برای خودمان و موقعیت
پرسپولیس در جدول بازی میکنیم و اینکه استقلال یا سپاهان قهرمان شوند برای ما تفاوتی نمیکند.

سرمربی پرسپولیس در پاسخ به این سؤال که آیا سپاهان پتانسیل قهرمانی در لیگ را دارد گفت: همین طور است و آنها استحقاق
قهرمانی را دارند. این تیم هم در آسیا و هم در لیگ چنین موضوعی را ثابت کرده است.

دنیزلی پس از سؤالی در خصوص دروازه بان تیمش در حالی که میخندید پاسخ داد: از هوشیار راضی بودم. شاید خیلی کار بزرگی به
دوشش نیفتاد و غیر از گلی که دریافت کرد کار سختی نداشت. هوشیار اشتباه فاحشی نداشت و نمیدانم برداشت شما چه بود.

دنیزلی افزود: هوشیار در لحظات آخر توپ را با تاخیر به حرکت در میآورد که این کار برای بازیکنی که در تیم بزرگ بازی میکند چیزی
به همراه نخواهد داشت.

وی در پاسخ به این سؤال که آیا پرسپولیس افت کرده یادآور شد: در دو جبهه ایران و آسیا میجنگیم. برخی از بازیکنان فقط در آسیا
هستند و برخی دیگر در هر دو حضور دارند اما هیچ گاه در تن بازیکنانم خستگی را ندیدم. نکته مثبت موضوع این است که دیدید که

بعد از گل در آن شرایط چگونه به بازی برگشتیم.

سرمربی پرسپولیس در مورد اینکه چرا پس از اعلام رای کمیته انضباطی مبنی بر کسر دو امتیاز این تیم بر خلاف خیلی از مربیان ایرانی
مصاحبه ای انجام نداد گفت: در لیگ ترکیه اشتباهات داوری قهرمانی را از تیمم گرفت اما این مسئله به هیئت مدیره و مدیر عامل
مربوط میشود. معمولا خطای انسانی داور جزو بازی است. برخی مواقع به سود ما و برخی اوقات به ضرر ما است. ما امسال به لحاظ

فنی امتیازات زیادی از دست دادیم.

دنیزلی در مورد تعویض جواد کاظمیان گفت: کاظمیان به خاطر تغییر سیستم تعویض شد نه به دلیل نوع بازیاش. او همچنان از
بزرگترین و مهمترین بازیکنان پرسپولیس به شمار میرود.

سرمربی پرسپولیس در مورد جایگاه این تیم در پایان فصل گفت: در حال حاضر جایگاه مناسبی نداریم اما انگیزه بازیکنانم از جایگاهی
که داریم بسیار بهتر است.
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